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Studierådsmötesprotokoll 2011–10–12

Närvaro: Mats Rydberg Studierådsordförande
Fredrik Andersson Funktionär inom Studierådet, Revisor
Jens Elofsson Kurskommisarie, Medrepresentant Utbildningsnämnd1
Martin Larsson Funktionär inom Studierådet
Christian Lindgren Studierådets webbansvarig
Julia Mauritsson Jämlikhetsombud
Alexander Pieta Theofanous Funktionär inom Studierådet
Carolina Sartorius Funktionär inom Studierådet
Peter Seimar Funktionär inom Studierådet, Källarmästare
Jonny Springare Funktionär inom Studierådet
Per Ahlblom
Carl Cristian Arlock
Jacob Arvidsson
Sanne Bengtsson
Anton Eliasson
Christian Hernvall
Robin Lindberg
Daniel Lundell
Ashley Lu
Ragnar Mellbin
Carl Nilsson Nyman
Johan Rönnåker
Sofia Siljeholm
Simon Svensson
Niklas Welander

§1 OFMÖ Studierådsordförande Mats Rydberg förklarade mötet öppnat kl
12:13.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§2.5 Val av
mötessekreterare

Mötet beslöt

att välja Fredrik Andersson till mötessekreterare.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar fanns att administrera.

§4 Godkännande av
dagordningen

Dagordning godkändes med tilläggen

• §2.5 Val av mötessekreterare.

• §6.5 Julia och Carolina informerar.

• §7.5 Kursombud.
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§5 Föregående mötes
protokoll

Punkten bordlades till SRD6.

§6 Meddelanden Jonny informerade att det ska vara ett möte angående pluggfik
och CEQ när detta mötet slutat och inbjöd folk att delta. Jonny
informerade även att man behöver hjälp med att göra affischer.
Christian L. lät informera att Jesse Jackson kommer på besök till
kårhuset.
Mats lät informera att PLD har beviljat 2000 SEK per termin till
mötesfika för SI-möten. Samma sak ska föreslås till PLC och de
verkar positiva till förslaget. PLD har även diskuterat obligato-
riska kandidatexamensarbeten i åk 3, men är i nuläget negativa
till ett eventuellt införande.
Vidare informerade Mats att kåren ska anordna speak-up dag
den första november. Det kommer bjudas på nyponsoppa.
Christian L. informerade att EIT har haft institutionsstyrelsemö-
te och tagit beslut angående säkerhetskurserna. Mats fyllde i att
även PLD diskuterat detta och haft synpunkter på att kurser om-
fattande 4 hp kanske inte är bra. Daniel Sjöberg, studierektor vid
EIT, ska undersöka detta närmre.
Christian L. informerade att CS har haft institutionsstyrelsemöte
och där diskuterat problemen med att kurser med samma kurskod
har olika kursinnehåll beroende om de ges i Lund eller Helsing-
borg.
Mats lät informera att kursen Datorer och Datoranvändning (EDA070)
har avslutats och att kallelse till CEQ-möte för kursen snart kom-
mer skickas ut.

§6.5 Julia och Carolina
informerar

Julia informerade att hon och Carolina varit på lunchmöte med
Annika Rejmer, som forskar om könsfördelning på LTH, där de
svarade på hur det är att vara tjej på data.
Julia och Carolina informerade om deras planer att återuppliva
D-sek gaycrew och sökte intresserade.

§7 Beslutsuppföljning Inga beslut fanns att följa upp.

§7.5 Kursombud Mats informerade att följande kurser saknar kursombud

• Linjär Algebra (FMA420) för C2

• Digital Kommunikation (ETT051) för C3

• Datorgrafik (EDA221) valfri kurs

• Bildanalys (FMA170) valfri kurs

• Digitala Transmissionsmetoder (EIT010) valfri kurs

§8 Valärenden och
nomineringar

Mötet efterfrågar kandidatur till Vice Studierådsordförande och
en pinsam tystnad utbryter.
Johan och Carl N. kandiderade till Funktionär inom Studierådet.
Mötet beslöt
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att välja Johan Rönnåker, dat11jro, till Funktionär inom Studi-
erådet.

att välja Carl Nilsson Nyman, mat10cni, till Funktionär inom
Studierådet.

Christian L. passade på att informera om UtbU:s arbete samt att
berätta vad StufU gjorde.

§9 Pågående kurser Carolina berättar att hon samlat in kursdeltagarnas synpunkter
om Endimensionell Analys (FMAA01) A1 och ska samtala med
föreläsaren under morgondagen.
Mats berättade att Jonas Skeppstedt gjort en egen utvärdering
av Optimerade Kompilatorer (EDA230) i slutet av en föreläsning
och detta hade uppskattats av kursdeltagarna.

§10 Övrigt Christian L. informerade att han söker intresserade till att hjälpa
till med studierådets hemsida. Bland annat idéer på information
att lägga upp till kursombud eftersökes.
Christian L. talade om att det inte är helt och hållet omöjligt
att SFS fullmäktigemöte kan komma att hållas i Lund i vår och
TLTH kommer i så fall vara engagerade i processen.
Mats informerade att man kan gå på bio gratis under kvällen och
morgondagen om man anmäler sig på kårens hemsida.

§11 Skitsnack Mötet misslyckas med att få studierådsordförande att sjunga en
sång.

§12 OFMA Studierådsordförande Mats Rydberg förklarade mötet avslutat
kl 12:52.

Vid protokollet

Albin Rosberg
Studierådssekreterare

Justeras

Fredrik Andersson
Mötessekreterare

Justeras

Mats Rydberg
Studierådsordförande

3 (3)


	§1 OFMÖ
	§2 Tid och sätt
	§2.5 Val av mötessekreterare
	§3 Adjungeringar
	§4 Godkännande av dagordningen
	§5 Föregående mötes protokoll
	§6 Meddelanden
	§6.5 Julia och Carolina informerar
	§7 Beslutsuppföljning
	§7.5 Kursombud
	§8 Valärenden och nomineringar
	§9 Pågående kurser
	§10 Övrigt
	§11 Skitsnack
	§12 OFMA

